
GENERALFORSAMLING

Strandhuse Grundejerforening Able Alle
i Barkladen, Skovfogedstedet. Egebjegvej 172,4500 Nykobing Sj.

20.04.2017

1. Valg af dirigent.
Poul-Erik Mogensen blev valgt. Dirigenten kunne konstatere at generalforsamlingen
var [ovligt indkaldt

lnden bestyrelsens beretning bod @yvind, foreningens formand, velkommen til skovrider
Jens Peter Simonsen, Skov- og Naturstyrelsen, som takkede for invitationen. Arsagen til Jens Peter
Simonsens besog, var opstiede problemer i forhold til den nye hestefold, som er etableret.
Jens P. S. orientered om "ret og vrang" iforhold tilfarden inde pA folden, og fardsel pi stieme:
Man mi geme gi ind i hestefolden, dette skal tiles fra lejers side, dog er det pi eget ansvar.
Hunde skalvare i snor. Ligesom de ogsi skal vare i snor pi stierne og pi Skov- og Naturstyrelsens
avrige arealer - dog undtaget hundeskovene (i vores nerhed er det Gronnehaveskoven).
Han tilfojede yderligere, at hestene skulle vere pA folden hele iret (helSrsgresning), si der er ikke
noget tidspunkt pi Aret, hvor der ikke er dyr - i modsatning til dengang der var koer.
Det er ikke tilladet at kore med bilog andet motoriseret koretoj pA arealerne - heller ikke lejeren har
tilladelse til dette ved tilsyn af hestene. Dette er blevet indskerpet overfor hesteejeren, dog er det
tilladt hesteejeren alksre i bil inde i selve hestefolden.
Fra tilhsrernes side blev Jens Peter Simonsen gjort opmarksom pA, at det ikke langere er muligt
at krydse folden - Ira A-ble Alle's udgang til overdrevet er der stadigvak en l6gen i folden, som
man kan gi ind af, men det er ikke mulig, at komme ud af folden igen i 'svinget' pi vejen til Ulkerup
skoven, da der her ikke er noget led mere, hvilket der har veret igennem mange 6r. Jens P. S. var
ikke helt klar over, hvor dette manglende led skulle vere, men Jorgen Jensen var behjalpelig med
en lille tegning. Da dette var et storl onske fra tilhorernes side lovede Jens Peter Simonsen at se pi
evt. etablering af dette.
Jens Peter Simonsen erkendte, at der i ojeblikket er et stort'grasningstryk" p5 vores overdrev. Her
skulle gerne vokse grasser og blomster for fremtidens sommerfugle og fugleliv. Han mente dog, at
det nok skulle blive godt.

2. Bestyrelsens beretning vfformanden
Formandens beretning 20.apil 2017.
Jeg starter med at oplyse at vi har besog af Jens Peter Simonsen fra Skov og Naturstyrelsen.
Baggrunden er at vi har haft lidt meningsudveksling ang. luftning af hunde pi den store mark
ud for,zEble Alle. Jeg er af den helt klare opfattelse vi fra foreningens side skal samarbejde med
vores naboer. Derforhar jeg pi vegne af bestyrelsen taget kontakttilSkovog Naturstyrelsen for
alhare hvad regleme er for faerdsel pi arealet, med eller uden hund. Jeg fik et klart svar.
Men det er bedre at Jens Peter Simonsen forklarer end jeg. Jeg vil geme at indholdet af dette
kommer til referat. Si fir vi det formidlet videre til resten af medlemmerne.

Lidt om aktiviteter i Aret der gik.
Vi havde i foriret en arbejdsdag hvor petanquebanen blev renset for ukrudt. Hegnene rundt
antennegrunden blev pudset. Og der blev ryddet i fellesskuret. Det ser ud til at der er behov for
det samme i 5r. Si der bliver arbejdsdag den 21 maj k|.10 ved skuret.
Vi skal ordne petanquebanen og reparere fodboldmAlene, beskere div. buske/traer.
Naboer har faldet par mirabelletraer langs med antennegrunden. Efterfolges af en frokost.
Jeg hiber, der er nogle der kan afse lidt tid til dette.

Vi har haft en henvendelse til kommunen ang. skiltning. Pi Skaverupvej, i det skarpe sving,
100 m fra udkorsel fra ,zEble Alle mod Asmindrup. Mange biler kommer med for stor fart.
Der var travlt i trafikafdelingen, men man ville komme tilbage til sagen en gang.
Pa Eble Alle: Sette op skilt med Nabohjelp.

Vi har holdt den irlige juleskovtur, som var hyggelig, selv om der heller ikke i ir var sA mange som
kom.



J

4.

Jeg vil ogsA, denne gang, minde om den forpligtelse vi hartilat rydde fortovetfor sne om
vinteren, siledes ogsA om sommeren, at man holder fortovskant og fortov ftit for skov og andre
vekster. Det er ikke over det hele at dette fungerer.

Vi har i bestyrelsen snakket om at anskaffe hjertestarter. Vi blev opmarksomme pA at Tryg
Fonden havde et antal gratis hjertestartere til fordeling. Vi sendte en ansogning ind, men var ikke
blandt de heldige. Der var mange om buddet. Vi har forslag om hjertestarter til
generalforsamlingen.

For et ir siden, kom der en henvendelse fra nabo til antennegrunden ang. fodboldspil. Der kom
for mange bolde ind pA forkert side af hegnet. Desuden var hegnet trampet ned og en pal var
knakket. Det er bestyrelsens opfattelse at vi bliver nsdt til at respektere privat grund, sA der
blev aftalt, at der ikke skal flere bolde indenfor. Losningen er blevet at der er indkobt og sat op
netbag ved milene ibegge enderaf banen. Detvaren enig bes$relse som besluttetdette.
Altemativet var mAske at afslutte med fodboldspild pi banen. Det er af stor vardi for omridet at
bsrn selv kan komme til at spille

Vi har nu i to somre haft et firma til at klippe gresset pi antennegrunden. Det har fungeret godt,
56 vi fortsetter med ordningen.
Jeg har ogsi lagt marke til, at der er god orden i skuret.
De nye borde og stole fytder ikke si meget sA der er god plads der inde. Det er borde og stole
og traileren, der bliver brugt mest af det der er i skuret. Traileren har fiet nye lejer og fir nye
ledninger. Dog skal det siges at traileren stir for at blive udskiftet. Miske ikke i 5r, men det
kommer. Og jeg vil opfordre til at man skriver linesedler og leverer det man lSner tilbage til tiden.
Og at man oplyser om defekter.

Angiende indkaldelse til generalforsamling oa. i fremtiden:
Vi har samlet medlemmemes mailadresser ind, si fremover vil alle indkaldelser komme pi mail.
Husk at give besked hvis der sker endringer. Der er enkelte der ikke har mailadresse.
De vil fi indkaldelser i postkassen. Ellers henvises til foreningens hjemmeside,

Cykelsti. Der har, som bekendt blevet arbejdet med at fi rykelsti, til Nykobing, i mange Ar.

Nu er der sket noget. Cykelstien er en realitet. Der er kommet asfalt p5.

Jeg vil afslutte med at sige tak til bestyrelsen, revisorer og til skurmand.

Pd vegne af bestyrelsen
Oyvind Kristoffersen
Formand

Jorgen Jensen gav efter @yvinds beretning udtryk for utilfredshed med belsbets storrelse, som
var brugt til indkob af fodboldnettene. Han sagde, at det plejede at vare kutume, at tage et sidan
indkob op pa generalforsamlingen - inden forbrug aJ slane belsb. @yvind svarede, at tidspunktet
var irsagen til, at det ikke kom pi generalforsamlingen - der ville gi for lang tid inden etableringen
kunne ske, og problemet var her og nu. Herefler blev beretningen godkendt.

Foreleggelse af revideret regnskab.
Kasseren fremlagde regnskabet. Jorgen Jensen mente, at man skulle heve hensattelsesbelobet,
idet der ikke er nogen forsikring pi tingene i skuret, og med de senest nyindkab - bl.a. nye borde og
stole, har vi efterhinden for mange penge i vores skur. Den nye bestyrelse vil arbejde videre med
Jorgens forslag. Herefter blev regnskabet godkendt. Se bilag

lndkomne forslag.
Der var fra bestyrelsens side forslag til indksb af hjertestarter. En hjertestarter vil koste 15.000 kr. i

indksb, herefter vil udgiften vare 4-5000 kr. irligt i vedligeholdelse. Placeringen af hjertestarteren
skulle vere i skuret. Vivian mente, at der skulle vare strsm til sidan en hjertestarter. Hvis det er
tilfeldet, er det ikke muligt at opsette den i skuret, her flndes ikke strsm. Der var delte meninger om
indkob af hjertestarter - nogle var for - andre imod, men alle var dog enige om, at det er et indkob,
som skal undersoges nermere. Poul-Erik oplyste, at der var mulighed for at indkalde til ekstraordi-
nar generalforsamling, hvis der skulle komme et mere konkret forslag fra bestyrelsen.



Anette foreslog, at man kunne arbejde sammen med Strand- og Kildehusene om et evt. indkob/
a nsvar/uddannelse osv.
Poul-Erik ytrede, at miske vandverkets medlemmer kunne vare interesseret iet sSdan indkob, si
kunne hjertestarteren placeres pA vandvarket bygning, her er tillige strom.
Den nye bestyrelse vil tage beslutning om en ekstraordiner generalforsamlig, nir hjertestarterind-
kobet er undersogt narmere.

5. Kontingentfastsattelse
Kontingentet fortsetter uandret. (450 kr)

6. Valg.

a. til bestyrelsen: 3 medlemmer. For 2 dr
Pi valg er:

Susanne @stergaard

Conny Eilstrup

Hanne Magnusson

Jonas Nielsen

b. 2 suppleanter for 1 6r.

Jonas Nielsen

Christine Loch

Jorgen Jensen

Poul-Erik Mogensen

c. 1 revisor for 2 dr.

Birgit Nielsen

d. 1 revisorsuppleant for 1 Ar

Sinnet Thueslev

7. E!rt.

Valgt

Jorgen orienterede fra arbejdsgruppen bag den nye cykelsti. Cykelstien er fardigprojekteret til og
med Rytterveenget. Der bliver etableret 2 minus 1 vej gennem Strandhusene. Pi vejdirektoratets
hjemmeside kan lese mere om 2 minus 1 vej:
http://www.vejdirektoratet.dMDNomos/nyhederog-presse/pressemeddele lser/Sider/Er4u-klar-til-
at-m % C 3% B 8d e-en -2 -m i n u s - 1 -vej. a s p x
Anette Jensen spurgte, om man var opm@rksom pi, at busholdepladsen i Strandhusene bibehol-
des, da hun ikke pi projektet kunne se dette. Poul-Erik orienterede tillige om, at man pi kommunens
hjemmeside kunne se projektet og ogsi blive oplyst om fremtidige projekter.

Formanden takkede for god ro og orden og sluttede msdet, hvorefter foreningen var vert ved en
bid brsd.

Stiller til genvalg

Stiller til genvalg

Stiller ikke til genvalg

Stiller ikke til genvalg

Stiller ikke til genvalg

Valgt

Valgt

Valgt

Valgt

Valgt

Valgt

Formand
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